



GREEN FORCE™

HEAVY-DUTY CLEANER NETTOYANT DE GROS TRAVAUX

INDUSTRIAL STRENGTH • CONCENTRATED FORMULA
PLEASANT ODOR • LOW VOC

USAGE INDUSTRIEL • FORMULE CONCENTRÉE
ODEUR AGRÉABLE • COV FAIBLES

PART/ PIÈCE 74455

3.78L



GREEN FORCE™

All Products displaying the EPA Dfe logo have been Formulated in Partnership with EPA Design for the Environment Formulator Initiative.

Green Force™ Heavy-Duty Cleaner is a safe, versatile and environmentally preferable without sacrificing performance. It has been uniquely formulated to meet a wide range of cleaning and deodorizing requirements. It will effectively remove industrial grease, grime and oil, animal fats, permanent marker ink, heavy finish build-up, shower room soap scum, fingerprints and most water-based and oil based soils.

Green Force™ Heavy-Duty Cleaner will clean, degrease, brighten and deodorize equipment, machinery, shop tools, floors, windows, walls, countertops, cabinets, carpets, toilets, urinals, sinks, concrete and many other surfaces not harmed by water. It can be applied with a mop/bucket, sponge, cloth, wiper, floor scrubber, pressure washer, or trigger spray bottle. Can also be used to deodorize garbage cans, dumpsters, grease traps, floor drains and garbage disposals.

DIRECTIONS FOR USE: *Read entire label before using this product.*

This product is formulated to work effectively with cold water. Cold water is recommended to help save energy used to heat water.

1. Dispense or mix the product according to the dilution chart.
2. Apply solution to the surface to be cleaned.
3. Allow this product time to penetrate and disperse the soil and contaminant.
4. Scrubbing with a sponge, cloth or brush may speed up the cleaning action.
5. Once soils are loosened simply wipe or wash away with a cloth or water. No rinsing is necessary.

DILUTION CHART / TABLEAU DE DILUTION

Light soil / Sol léger	30 mL per 3.78 L
Medium soil / Sol moyen	60 mL per 3.78 L
Heavy soil / Sol lourd	120 mL per 3.78 L



Sold by:
©2010 CRC Canada Co.
2-1246 Lorimar Drive
Mississauga, ON L5S 1R2
www.crc-canada.ca
Made in U.S.A. /Fait aux É.-U.
10A
PC198 20090326

Tous les produits arborant le sigle EPA Dfe ont été formulés en partenariat selon le concept de l'EPA, *Design for the Environment Formulator Initiative*.

Le nettoyant de gros travaux Green Force^{MC} est sûr, polyvalent et préférable pour l'environnement sans sacrifier les résultats. Il a été formulé uniquement pour satisfaire les vastes exigences du nettoyage et de la désodorisation. Il supprimera efficacement la graisse industrielle, la souillure et l'huile, les graisses animales, l'encre permanente, l'accumulation lourde de finition, les dépôts de savon dans la douche, les empreintes digitales et la plupart des saletés à base d'eau et d'huile.

Le nettoyant de gros travaux Green Force^{MC} nettoiera, dégraissera, fera briller et déodorisera l'équipement, la machinerie, les outils d'atelier, les planchers, les vitres, les murs, les comptoirs, les armoires, les tapis, les urinoirs, les éviers, les surfaces en béton et bien d'autres surfaces ne pouvant être endommagés par l'eau. Il peut être appliqué avec une vadrouille, une éponge, un chiffon, un essuie-tout, une brosseuse, une laveuse à pression, une bouteille de pulvérisation. Il peut également servir à désodoriser les poubelles, les bennes à rebut, les dégraisseurs, les siphons de sol et les broyeurs de déchets.

MODE D'EMPLOI : *Lire la notice entière avant d'utiliser ce produit.*

Ce produit a été formulé afin de fonctionner efficacement avec de l'eau froide. L'eau froide est recommandée pour contribuer à l'économie d'énergie utilisée pour la chauffer.

1. Distribuer ou mélanger le produit conformément au tableau de dilution.
2. Appliquer la solution sur la surface à nettoyer.
3. Laisser le produit pénétrer et dissoudre la saleté et le contaminant.
4. Frotter avec une éponge, un chiffon ou une brosse peut accélérer l'action de nettoyage.
5. Une fois que la saleté s'est relâchée, simplement essuyer ou laver avec un chiffon ou de l'eau. Aucun rinçage nécessaire.

